## 2020 主日崇拜事奉輪值同工

ī-	-	· · · ·		
	本週主日 This Sunday 07/26/2020	下週主日 Next Sunday 08/02/2020		
中文主席 English Presider	宋保軍	張文迪		
中文講員 English Speaker	Rev. Josh 01ds	程保治牧師 Rev. Jeff Cheng		
翻譯 Interpreter	方向	陳瑛		
中文司琴 Pianist	張禧恩	羅鳳玲		
中文招待 Ushers	王之冀,徐慧君	姜華, Richard		
音響/投影 Audio Engineer/PPT	鲁 锋/劉砥中	張凌郡/姚藝婷		
托兒 Nursery	N/A	N/A		
圖書館 Library	N/A	N/A		
分菜同工 Lunch Serving	N/A	N/A		
清潔同工 Cleaning	N/A	N/A		
保安 Security Officer	N/A	N/A		
週二 Tuesday	婦女園契 Women's Bible Study Fellowship			
週五 Fri. Night	青少年團契,家庭查經 Youth/Family Bible Study			
As you all also were table				

每月常費預算 宣道預算

Monthly Budget for General: \$15,000.00 Mission: \$2,500.00

Contributions	1	Month-to-date	Jun. Income	Jun. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$2, 992. 00	\$19, 948. 00	\$8, 063. 00	\$13, 393. 81
建堂 Building	N/A	N/A	\$0.00	\$5, 700. 00
宣道 Missions	\$200.00	\$1,850.00	\$700.00	\$6, 012. 50
其他 Special	N/A	N/A	\$650.00	\$400.00

每月背诵经文 Monthly Verses - July 2020:

各人不要單顧自己的事, 也要顧別人的事。 (腓利比书 Philippians 2:4)

你們年幼的,也要順服年長的。就是你們眾人也都要以謙卑束腰,彼此順服;因為神阻擋驕傲的人,賜恩給 謙卑的人。 (彼得前书 1 Peter 5:5)

牧師 Pastor 程保治 Jeff Cheng Tel: (918) 970-0053 jeffpcheng@gmail.com 長老 Elder 張文迪 Wen-Dyi Chang Tel: (918) 252-4886 wendyiandlouise@gmail.com



# 滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131<sup>st</sup> E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449 http://www.tulsaccc.org/

## 使人作主門徒·本地传福音

Make Disciples · Local Evangelism

# 联合主日崇拜程序

#### COMBINED ORDER OF WORSHIP

七月二十六日 July 26, 2020 主席 Presider: 宋保軍 10:45AM - 12:15PM

司琴 Pianist: 羅鳳玲

講員 Speaker: Josh Olds 牧师

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 詩 Psalm 84:1-2 主席 Presider 宣召 Convocation 頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主祷文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 讚美詩 Singspiration 眾坐 Congregation 祈祷 Invocation 主席 Presider 哈該書 Haggai 2:1-23 眾坐 Congregation 讀經 Scripture Reading 證道 優先考慮正確的目標 Josh Olds 牧師 Sermon The Right Purpose in Your Priorities Rev. Josh 01ds 主席 Presider 奉獻 Offering 450 Living for Jesus 奉献身心为主 主席 Presider 歡迎、報告 Welcome, Greeting & Announcements 每月经文 Monthly Verses 主席 Presider 讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝禱 Benediction 程保治牧师 Rev. Jeff Cheng

阿們頌 Amen Praise 眾立 Congregation 默禱 Silent Prayer 眾坐 Congregation

殿前代禱 Altar Prayer Request

眾坐 Congregation

## 報告事項:

- 1. 歡迎大家參加主日崇拜。願神賜福大家。
- 2. 下主日 (8/2) 是聯合聖餐主日崇拜將在十點四十五分在教會聚會,同時也會有線上直播。請預備心參加。教會將根據 CDC 指示開放教會,凡要來教會聚會的,請務必先知會崇拜執事。我們只有崇拜,不會有育嬰服務。此外,65 歲以上的長輩和風險高的人,還是請你參加網上的聚會。
- 3. 本週三晚上在線上有禱告會, 七點半, 請大家預留時間參加。 **Z00M Meeting** ID: 321-971-546
- 4. 我們主日學開始新的季度, 學習箴言和雅歌, 會在網上透過 Z00M 上主日学。 欢迎弟兄姐妹加入, 一起学习神的话语。 Z00M Meeting ID: 414-625-455. 兒童主日學還是在網上上課. 請家長和小朋友們留意。
- 5. 教會暑期兒童聖經營(線上/家裡)將在8月3日開始,請大家在線上報名。 報名信息會透過電子郵件和微信群發出。請留意。
- 6. 为高牧师奉献:若有爱心奉献请直接寄至 CWC, P. O. Box 700, Warsaw, MO 65355 支票抬头: CWC,并注明 Medical Fund, Pastor Ko。 谢谢您的爱心。

## 祷告事項:

## 教會事工

- 1. 為青少年牧師聘牧及青少年週五/週日老師和課程安排禱告。
- 2. 為七月份暑期聖經學校各樣籌備工作及參與的同工禱告。
- 3. 為教會週三晚上的禱告會代禱, 求神興起更多禱告勇士。
- 4. 為新冠病毒疫情代禱, 求主醫治受感染者, 求主停止病毒蔓延的勢力。

### 肢體關懷

- 1. 為高中和大學畢業生的就學或就業禱告。
- 2. 為林鳳珍姊妹能找到合適的公寓住處代禱。
- 3. 歡迎黃一修弟兄的妻子和兒女已搬來滔沙,求主祝福,也為家人的適應祷告。
- 4. 葉蕾姊妹的父親最近過世, 求主安慰她和家人。

## 普世宣教

- 1. 為Brian 候家在中國的醫療事工代禱,求神保守他們兒女的健康。
- 2. 為高榮德牧師的胃癌化療禱告,求主的看顧醫治。也為高師母的白血球恢復正常禱告。

## 健康需要

- 1. 為黃道信弟兄前列腺手術後康復,及脊椎疼痛得醫治禱告。
- 2. 為 Richard Shoucair 的父親大腿手術後康復及救恩禱告。
- 3. 為程師母晚上能有足夠的睡眠禱告。

#### **Announcements:**

- 1. We welcome everyone and new friends who worship with us this morning. God bless you all.
- 2. Next Sunday (8/2) is combined holy communion service at church and we will also broadcast live online service from 10:45 AM to 12:20 PM. We will follow CDC guidelines and please register with worship deacon if you plan to attend. No nursery will be provided during this time. For Tulsans over 65 years old & those with underlying medical conditions should join online service.

- 3. We will have Wednesday evening 7:30 PM online prayer meeting. Please reserve time to join us. ZOOM Meeting ID: 321-971-546
- 4. Our Church Adult Sunday school class is studying Proverbs & Song of Songs, we continue to meet online using ZOOM. Brothers and sisters are welcome to join us to learn the Word of God. ZOOM Meeting ID: 414-625-455. The children worship will also meet online.
- 5. Our church Vacation Bible School will start on August 3 thru online/at home, please register online, more information is sent out thru email/chat group.
- 6. If you want to make offering to Pastor Ko, please send it directly to CWC, P.O. Box 700, Warsaw, MO 65355. Please make all checks payable to CWC and indicate Medical Fund, Pastor Ko. Thank you for your love.

### **Prayer Items:**

### **Church Ministry**

- 1. Pray for the youth pastor search and youth teachers and lesson arrangements on Friday and Sunday.
- 2. Pray for the various preparations and participation of the VBS in July.
- 3. Pray for the church's Wednesday night prayer meeting and ask God to raise up more prayer warriors.
- 4. Pray for the coronavirus epidemic, ask the Lord to heal the infected, and stop the spread of the virus.

#### **Member Care**

- 1. Pray for high school and college graduates as they continue schooling or look for employment.
- 2. Pray for Sister Lisa Lam to find a suitable apartment.
- 3. We welcome Brother Huang Yixiu's family has moved to Tulsa. May the Lord bless them and pray for the family's adjustment.
- 4. Sister Ye Lei's father recently passed away. Pray that the Lord comfort her and her family.

#### **World Missions**

- 1. Pray for Brian Family for their medical mission in Asia. May God bless their children with good health.
- 2. Pray for Pastor Ko's gastric cancer chemotherapy. Also pray for Mrs. Ko's white blood cell count to return to normal.

#### **Health needs**

- 1. Pray for Brother Huang's recovery after prostate surgery and treatment of spinal pain.
- 2. Pray for Richard Shoucair's father's recovery and salvation after thigh surgery.
- 3. Pray for Mrs. Cheng to have enough sleep at night.

## 講道大綱 Sermon Outlines:

- 1. Introduction 介紹
- 2. The first vision (Haggai 該 2:1-9) 第一個異象
- 3. The second vision (Haggai 該 2:10-19) 第二個異象
- 4. The result (Haggai 該 2:20-23) 結果